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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Els Sanders   

• Danny Merckx   

• Mark Vandeperre   

• Nicky Keppens   

• Klaartje Vanwymelbeke   

• Theo Gevers   

• Willy Van Mol   

• Sarah Van der Straeten    

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Katrien Meeus   

• Johan Deleu   

Verontschuldigd 

• Leen De Valck   

• Erik Gyselinck   

• Maarten-Jan Aelbrecht   

   

 

 

 

 

 

 

 

Verslag vergadering adviescommissie Sport 

 

Datum: donderdag 2 maart 2023 
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Agenda 

• Goedkeuring vorig verslag 

• Boekhouding AC sport 2022 

• Evaluatie sportontvangst 

• Subsidiereglement: advies 

• Uittreksel strafregister 

• Fiscale attesten sportkampen 

• Studie nieuwe sporthal  

• Sporthal Heiveld 

• Concessie cafetaria sporthal (feedback + concessive loopt af op 31/8/23) 

• Varia: inschakelen maairobots voetbalvelden 

• Varia: kostprijs Vetweyde voor Opwijkse burger tot op dag van vandaag 

• Varia: mountainbikeroute  

 

Agendapunt: Goedkeuring vorig verslag 

Vorige vergadering: 09/01/23 
Opmerkingen? Neen. 
Het verslag wordt als dusdanig goedgekeurd.  

Agendapunt: Boekhouding AC sport 2022 

Nicky licht toe. We hebben nu 2 rekeningen. De kosten hiervan stijgen elk jaar. Jaarlijkse inkomsten: 
financiële bijdragen gemeente van €500. Voornaamste kosten: jaarlijks etentje, occasionele attentie, kosten 
v/d rekening zelf. 
Nicky stelt voor om deel van bedrag zichtrekening naar spaarrekening te zetten. → In orde.  
Wie hier vragen over heeft, mag deze steeds stellen aan Nicky.  
 

Agendapunt: Evaluatie sportontvangst 

Erik G kon niet aanwezig zijn, gaf via mail 2 punten van feedback door: 
- Duurtijd van evenement (werd ook via mail doorgegeven door Maarten-Jan) 
➔ De meerderheid volgt dit punt. Kunnen we vroeger starten? Is een receptie op voorhand nodig als 

er al eentje nadien is? Eventueel 1 of 2 pauzes met animatie i.p.v. 3? Kunnen de interviews 
tussendoor ingekort worden? 

- Bepaalde prestaties zijn ‘onvoldoende’ om te huldigen volgens reglement 
➔ De aanwezigen op de commissie hebben geen weet van het reglement. Dit wordt ook niet jaarlijks 

doorgestuurd naar de clubs. De sportdienst wil ook mensen huldigen als die het zelf waard vinden 
om gehuldigd te worden. Waarom is een provinciaal kampioen dan minder waard aan iemand die 
een Belgische prijs binnenhaalde? Kleine kinderen die vb. een start2volley-tornooi winnen en dan 
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via dit evenement een ‘presentje’ krijgen, worden zo ook gemotiveerd om verder te gaan in hun 
sport. Kunnen we het reglement aanpassen (of zelfs laten vallen)? 

Verdere feedback: 
- Kostprijs evenement: ca. €6000 
- Kan commissie financieel bijdragen aan het evenement, aangezien we geen uitgaven doen? → 

Evenement is van de gemeente, dus logisch dat zij dit bekostigen.  
- Wat met speciale prijzen? Weinig respons, sportdienst heeft er achter moeten zitten om voldoende 

stemmen te krijgen. Slechts 13 van de 32 erkende sportclubs hebben hun stem uitgebracht. 
Organisatiecomités mochten niet deelnemen aan de stemming.  
➔ Commissie opnieuw de effectieve stemming laten doen (en niet de clubbesturen)?  

 
Wat nemen we mee naar volgende editie? 

- Timing in het oog houden, halfuur sneller starten 
- Stemming door commissie en niet meer door clubbesturen 
- Nominaties via leden van commissie 

Agendapunt: Subsidiereglement - advies 

Zie advies ‘subsidiereglement 2023-2025’.  
 

Agendapunt: Uittreksel strafregister 

Alle verenigingen kregen hiervan reeds een mail vanuit de sportdienst. Zijn hier vragen over? Neen. 

Agendapunt: Fiscale attesten sportkampen  

Voor activiteiten betreffende ‘jeugd’ is er de verplichting om deze attesten digitaal raadpleegbaar te maken 
op het burgerprofiel van de ouders van de deelnemers. ‘Sport’ kreeg nog uitstel hiervan. Je hebt hiervoor 
het rijksregisternummer nodig van zowel de deelnemer als de ouder die dit kind fiscaal ten laste heeft.  
Blijkbaar staat dit nog niet helemaal op punt vanuit de overheid… Wordt vervolgd.  

Agendapunt: Studie nieuwe sporthal  

Johan licht de stavaza toe. In juni 2022 was er een infomarkt betreffende bronnengebied. Het ontwerp van 
de site zelf moet worden opgemaakt. De initiatiefase is bezig (technische trajectbegeleiding) van de sporthal. 
Zaalsportverenigingen kregen een enquête. Deze werden door het studiebureau reeds summier 
doorgenomen. Er werden enkele sporthallen uit de regio verkend om bepaalde zaken beter te kunnen 
inschatten. Er zijn sonderingen en een bodemonderzoek uitgevoerd. In maart verwacht de gemeente een 
analyse hiervan. Hier doel is nu om eind april de verenigingen uit te nodigen om de resultaten te bespreken 
van de enquête. Dan wordt ook bepaald op welke plaats de sporthalstructuur gebouwd zal worden. De 
bezettingsschema’s worden dan ook besproken naar de toekomst toe. De adviescommissie zal hier ook op 
uitgenodigd worden (27 april, noteer dit alvast!).  
Willy vraagt of er plaats is voor nieuwe zaalsporten. Katrien zegt dat ze reeds een groot complex (3 
volwaardige basketbalterreinen = 57 op 34m + polyvalente zaal) gaan bouwen, het moet financieel ook 
haalbaar blijven. Klaartje vraagt of er de mogelijkheid is om als private investeerder voorzieningen te 
financieren die nu niet voorzien zijn. Alles is bespreekbaar, zegt Johan, zolang het te realiseren valt binnen 
de voorziene plannen. De huidige afmetingen komen overeen met de huidige wensen van de zaalsportclubs.  
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Willy bevraagt de verdere tijdlijn. Johan vult aan: er zal een bestek i.f.v. openbare aanbesteding opgemaakt 
moeten worden. De offertes zullen dan bekeken worden, waarna een vergunning aangevraagd kan worden. 
De gemeente hoopt dit alles af te ronden voor eind 2024, het studiebureau zal daar zijn uiterste best voor 
doen.  
Vanuit enkele sportclubs kwam de vraag om een tussenoplossing te voorzien. Dit werd uitgezocht, maar 
men weet natuurlijk dat dit een extra kost met zich meebrengt waar geen rekening mee gehouden werd in 
de oorspronkelijke budgettering. Mogelijkheden: pop-up sporthal, herbestemming bestaand gebouw 
(leegstaande loodsen zoals Lidl en Red Market/Mere), verdubbeling huidige sporthal, schoolsite MAI. Johan 
overloopt de pro en con van deze mogelijkheden (nutsvoorzieningen, kostprijs, mobiliteitsimpact, grootte 
terrein/site, RUP,…). RUP wijzigen kost al snel 2-3 jaar. Er werd ook gekeken naar mogelijke andere 
locaties: site St-Pauluszaal, parking Molenkouter, site naast containerpark,…  
Conclusie: de Vetweyde blijft de enige haalbare optie.  

Agendapunt: Sporthal Heiveld   

De judomatten blijven liggen in de kleine zaal. Dit werd beslist op het college, nadat de judo de vraag stelde. 
Dit is praktischer werkbaar omdat er minder opgeruimd dient te worden. Op termijn gaan andere 
verengingen daardoor geen gebruik meer kunnen maken van de kleine zaal. De sportdienst zoekt naar 
mogelijke oplossingen.  

Agendapunt: Concessie cafetaria   

De concessie loopt af op 31/08/23. Is er vanuit de commissie advies naar de oproep toe hiervan?  
Feedback op openingsuren: de badminton houdt op zondagavond de cafetaria zelf open. Theo geeft aan 
dat andere verenigingen dit ook mogen vragen indien de cafetaria niet open is op een moment dat zij de 
sporthal gebruiken, da’s geen probleem.  
Nicky mist de hapjes die in het verleden aangeboden werden. Theo antwoordt dat men hier geen vergunning 
voor heeft.  
Nicky haalt aan dat een externe uitbater misschien wel veel verandering zou teweeg brengen. Theo 
repliceert dat in het verleden gebleken is dat je hiervan niet kan leven. Dat is ook de reden dat een sportclub 
de uitbating op zich genomen heeft. Ze maken enkel winst in het weekend.  

Variapunt: Grasrobots voetbal 

De groendienst wil efficiënter en optimaler werken. De maairobots werden geplaats als test om te zien of 
dit de werking van de dienst kan optimaliseren.  

Variapunt: Kostenplaatje Vetweyde tot op heden   

Dit werd reeds opgevraagd in 2022 en doorgestuurd. Samengevat: 
- 2014-2017: €1.423.000 (periode onteigeningen en Farys) 
- 2021: €11.500 (studiebureau) 
- 2022: €18.000 (behoeftestudie) + €6.000 (erelonen) 

 
De eerste kosten waren er sinds de jaren ’90, vult de voorzitter aan. In 1989 werd een eerste enquête gehouden 
rond dit project.  
Johan Deleu vervolgt: In voorbije legislaturen was de intentie om voetbalvelden te leggen op de site van de 
Vetweyde. Andere instanties wilden toen ook een feestzaal e.d. Op die manier is dit project vastgelopen met 
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veel weerstand tot gevolg. Het vorig dossier is niet relevant omdat dit nu een heel ander project betreft (en ook 
een andere tijdsgeest).  
In de vorige legislatuur is de focus naar voetbalvelden gegaan. Dit heeft ook 2 miljoen gekost. De gemeente 
heeft dus ook opnieuw moeten ‘sparen’ om een nieuwe sporthal te kunnen zetten. De commissie hoopt 
uiteraard dat de zaalsporten nu ook spoedig geholpen kunnen worden. De plaatsbeperking remt de verdere 
uitgroei van sommige clubs namelijk af, hier en daar is er zelfs al een ledenstop ingevoerd. Een spoedige 
vooruitgang in dit dossier is dus zeker wenselijk.  
 
Mark repliceert nog op dit agendapunt dat het grondgebied niet het meest ideale is. De term ‘bronnengebied’ 
is er ook de laatste 2 jaren bijgekomen. Johan haalt nog aan dat er stedenbouwkundig ook vele wijzigingen 
gebeurd zijn (omgevingsvergunning is moeilijker te verkrijgen dan voorgaande bouwvergunning bijvoorbeeld). 
De boringen en sonderingen waren dus nodig om het masterplan te verwezenlijken. Dit bracht uiteraard extra 
kosten en tijd met zich mee. 

Variapunt: Mountainbikeroute   

Katrien is van in 2018 bezig met dit dossier. Er is ondertussen gebleken dat dit project niet de vraag was van 
de vereniging, maar van 1 individu. Katrien maakte een oplijsting van de nodige materialen (borden en palen) 
die dienden geplaatst te worden. Er werd dan beslist deze route af te schaffen en de bestaande route van 
Sport Vlaanderen te promoten.  

 

 

Katrien roept nog op tot vrijwilligers voor de buitenspeeldag, seingevers Opwijks kampioenschap en Opwijk 
Zonder Grenzen. Graag een seintje aan de sportdienst als je kan helpen.  

 

Verslag: Sarah Van der Straeten 
 
 

Datum volgende vergadering (infoavond Vetweyde): donderdag 27 april 2023 

Locatie: Schuur 

 


